

2021 באפריל 2021

מורים/ות יקרים/ות,

במהלך חודש רמדאן, שחל השנה מ- 13 באפריל עד 12 במאי, הלימודים באוניברסיטה יתקיימו כסדרם. כידוע, במהלך החודש צמים המאמינים מדי יום, משעות הבוקר המוקדמות עד שבע בערב לערך. לכך נוספים אירועים משפחתיים בשעות הערב ("איפטאר"). לפי החלטת ועדת נה"ל, המורים/ות מתבקשים/ות להתחשב במידת האפשר בצרכים המיוחדים של תלמידים שצמים, במיוחד בכל הקשור לשיעורים שמתקיימים בשעות אחר-הצהרים והערב. במסגרת זו, השתדלו בבקשה להיעתר ככל האפשר לבקשות של תלמידים שלא להשתתף בבחנים בשיעורים שמתקיימים אחרי השעה חמש בערב.

כדאי לעודד את הסטודנטים שצמים שלומדים בקורסים שאת/ה מלמד/ת לפנות אליך כדי לדון בהתאמות מיוחדות, בהתאם לצורך. במקרה של ספק, יש להיוועץ בסגן הדיקן לענייני הוראה בפקולטה/בית הספר. תודה על שיתוף הפעולה.

פרופ' מונא ח'ורי-כסברי, יועצת הנשיא לקידום שוויון הזדמנויות לסטודנטים ערבים פרופ' ברק מדינה, רקטור

April 12, 2021

Dear Teachers,

During the month of Ramadan, which is observed from April 13th to May 12th, studies at the University will continue as usual. During this month, observant Muslims fast daily, from early morning hours until approximately 7:00 pm. There are also family gatherings in the evening ("Iftar"). According to the decision of the Committee of Teaching Regulations, teachers are requested to take into account the special needs of their fasting students, especially in the late afternoon classes. Please try to accommodate students' requests not to take exams and quizzes after 5:00 pm.

Please also make the effort to encourage fasting students in your classes to turn to you for special accommodations, as needed. When in doubt, please consult the Vice-Dean for teaching matters in your Faculty/School.

Thank you for your cooperation.

Prof. Mona Khoury-Kassabri, Advisor to the President for Equal Opportunities for Arab Students Prof. Barak Medina, Rector